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　　星期天，我們最喜歡爸爸帶我跟妹妹，到附
近的山上去冒險。我們走著走著，便走進了一整
片綠色的森林。爸爸每次都說：「路是人走出來
的。」爸爸一點一滴的把山裡好玩的事物說給我
們聽。和家人找個好天氣一起到山林裡去冒險吧！

　　每個星期，威利都會走過一些看起來很平凡
的門，然後經歷一場奇特的冒險。那些門今天會
帶他去哪裡呢？
　　不管他去哪裡，只要走過那些門，威利的奇
妙旅程就開始了。你願意和他一起去嗎？

威利的冒險故事

　　有個小鎮，名叫跑跑鎮。在跑跑鎮上，居民
們都喜歡快跑。
　　跑著跑著，哐！
　　免不了會撞在一起……

跑跑鎮
　　步步是一隻小青蛙，但是在他從蝌蚪變青蛙
之後，竟然不記得怎麼游泳了！
　　這天步步跟妹妹小蛙，聽小綠鳥說在河下游
的地方有個大城市， 步步跟小蛙決定一起去一探
究竟。不會游泳的步步該怎麼辦呢？

步步蛙很愛跳

　　一群小偷去遠足，路上遇到一群警察也要上
山去。小偷好緊張，警察好熱情，他們的身分會
被警察發現嗎？

一起去遠足

　　小企鵝是企鵝國電臺的主播，為了製作節目
的內容，而計劃外出旅遊，以收集新鮮的故事題
材。小企鵝在朋友的協助下，展開一趟嶄新而未
知的旅程，他經歷了冰山撞船、砲彈射擊、沙漠
迷途等各種意外事件，最後終於順利返回企鵝國，
也完成他旅遊探險、增廣見聞的心願。

小企鵝闖天下

　　為了追求自由及接受教育的權利，小男孩明
瑪攀越喜馬拉雅山前往西藏兒童村，然而氣候嚴
寒惡劣、路途崎嶇艱險，使他因凍傷而失去了一
隻腳……
 　　明瑪沒有因此而灰心喪志，他反而更勇敢樂
觀去面對人生，珍惜這份得來不易的自由及學習
機會。

越過喜馬拉雅山
　　一個名叫小魚的女孩，出門去替爸爸買一斤
雞蛋做晚飯，她惹貓惹狗，看到地上一顆藍色的
彈珠，撿起來玩，踩在落葉上發出聲音�這一切
都是一個孩子的世界。給孩子一點時間、一點空
間，她找到了一個世界。一個有好奇心的孩子是
不會寂寞的，好奇心像支鑰匙，打開任何一個不
顯眼東西的想像空間。

小魚散步 

　　籃球，是追求自我實現，更講究以球會友、團
隊合作的運動。
　　在球場上與隊友並肩作戰，
　　突破敵人、進攻得分，
　　享受揮灑汗水與「我做到了！」的感動。

就是愛打籃球

　　世界越快，心則慢！
　　「每個人都應該有一臺自己專屬的腳踏車！」

　　不論是一個輪子、兩個輪子，還是三個輪子，
　　都可以帶你到很多地方，看見不同風景。
　　慢速看世界，你會有許多有趣的發現！

一起來騎腳踏車

　　在北極的冰天雪地中，住著一個探險家，他
帶了好多罐頭、餅乾，因為他要自己一個人待在
北極，探測湖邊的溫度、觀察天氣。有一天，他
在地上發現了一些大腳印，很快他也意識到自己
的食物竟莫名其妙憑空消失。原來是一隻從馬戲
團逃出來的北極熊！沒有了食物的他們，要如何
在孤單的北極圈存活呢？

北極探險日記

　　在臺灣被稱為「國球」的運動――棒球，可
能是你的夢想；
　　可能是你即將參加的校隊；
　　可能是另一半最熱衷的賽事；
　　可能是同學朋友茶餘飯後的話題；
　　可能是你的孩子吵著要你陪他玩的運動

就是愛打棒球！

和爸爸去爬山

Outdoors 行我最 ！



　　"Informative passages and lyrical verse explore the history and rhythmic qualities 
of traditional African dance as performed long ago and today. Note about Harlem-based 
African dance troupe Batoto Yetu, photographs, and map in backmatter"--Provided by 
publisher.Informative passages and lyrical verse explore the history and rhythmic qualities 
of traditional African dance as performed long ago and today.

　　Nadia Comaneci was a feisty and fearless little girl who went from climbing trees in 
the forests of Romania to swinging into history at the 1976 Olympic Games, where she 
received an unprecedented seven perfect scores in gymnastics. But as readers will see in 
this first-ever illustrated picture book about Nadia's journey to Olympic gold, the road from 
small-town girl to world-class athlete was full of many imperfect moments. 

Nadia ― The Girl Who Couldn't Sit Still
　　When Brother and Sister try out for soccer teams, Papa is at first disappointed 
that they do not want to play baseball, but he changes his mind when he sees them 
practice.

The Berenstain Bears Get Their Kicks

　　A young girl beginning to learn gymnastics is tempted to quit because 
she cannot spin and jump like her friend Jan, but Jan persuades her to keep 
trying.

I Will Try

　　Trudy Ederle loved to swim, and she was determined to be the best. At 
seventeen Trudy won three medals at the 1924 Olympics in Paris. But what she 
planned to do next had never been done by a woman: She would swim across the 
English Channel in fourteen hours and set a world record.

America's Champion Swimmer: Gertrude Ederle

　　Always late Nate who likes to go slow surprises everyone at the race.

Late Nate in a Race

　　Meet Duke Kahanamoku, three-time Olympic gold medalist and the father of 
modern surfing. Duke gained international fame for participating in four Olympics and 
won five medals in total. Fans began calling Duke “the human fish.＂ Wherever 
he went, Duke would demonstrate his surfing skills and in 1915, Duke introduced 
board surfing to Australia. Ten years later, he found another use for a surfboard—
as a lifesaving device—using it to save eight people from a capsized boat in California!

Duke Kahanamoku

Drumbeat in Our Feet

Outdoors !Let's Get 

　　Frances Dean loves to dance. In her every waking moment, she is inspired to move - 
she feels the wind and dances, hears the singing of the birds and dances. But as soon as 
anyone is around, she feels so shy. Her knees begin to tremble, butterflies start to flutter in 
her tummy and ... she forgets how to dance. Will she ever find the courage within herself to 
share her talent with other people and ... feel free? But then, one day, Frances Dean notices 
something - someone - unusual and it surprises her and inspires her all at once...

Frances Dean Who Loved to Dance and Dance

　　From Megan McCarthy the award-winning author of Pop! and Earmuffs for Everyone 
comes the quirky, fascinating, and inspiring story of perseverance and the importance of 
sportsmanship set at the 1904 St. Louis Olympic Marathon.

The Wildest Race Ever ― 
The Story of the 1904 Olympic Marathon

　　The kids in the After-School Sports Club are going on a field trip to the local rink. 
Everyone is excited to learn how to skate -- except Alyssa, who is not sure she is ready 
to give it a try. Can the rest of the kids show her how much fun skating can be?

Let's Go Skating!

　　An inspirational early reader by the creators of Justin and the Bully finds 
Justin feeling jealous of his track-star sister, Jade, and reluctantly joining their 
family duringan exciting track meet before his older brother reminds him of his 
budding art talents.

Go, Jade, Go!

　　Born in Puerto Rico, Roberto Clemente was the first Latin American 
player to be inducted into the Baseball Hall of Fame, and the only player for 
whom the five-year initiation period was waived. Known not only for his exceptional 
baseball skills but also for his extensive charity work in Latin America, Clemente 
was well-loved during his 18 years playing for the Pittsburgh Pirates. He died in a
 plane crash while bringing aid supplies to earthquake victims in Nicaragua. 

Clemente!
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